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Hei 

 

Syner til korrespondansen under. 

 

Vi meiner den avslører så store feil i søknaden og sakshandsaminga av den at søknaden må ut 

på ny høyring med rettte saksopplysningar. 

 

Den lokale motstanden mot anlegget er stor. Naturvernforbundet Nordhordland har på grunn 

av smittefaren gjeve negativ uttale, sjå vedlegg. 

 

Mvh Jan Nordø 

leiar 

Naturvernforbundet Nordhordland 

 

Yesterday, 17:18 Øystein Angelskår <oystein.angelskar@gmail.com> Wrote: 

Hei. Dette kan me vel ikkje berre godta. Kva meiner du? 

 

---------- Videresendt e-post --------- 

Fra: Øystein Angelskår <oystein.angelskar@gmail.com > 

Dato: man. 29. okt. 2018 kl. 13.14 

Emne: Re: Spørsmål ang Eide Fjordbruk AS sin søknadsomgang auka areal og MBT på lok 

Eikeberånæ i Lindås kommune. 

Til: Vibeke Saure Lokøy <Vibeke.Saure.Lokoy@hfk.no > 

 

Dette må vel kunna sei at det er ein alvårleg sakshandsamingsfeil frå Eide Fjordbruk ved Tor 

Johannes Hjertnes, Hordaland Fylkeskommune ved Vibeke Lokøy og Lindås kommune ved 

Christian H Reinshol. Korleis kan dette skje?  

Alle som har lest dokumentasjon og sent inn kommentarar har gjort det på feilt grunnlag! 

Dette er svert alvorleg!  

Kva har du tenkt å gjera med det? 

Ser fram til eit snarleg svar. 

 

man. 29. okt. 2018 kl. 08.24 skrev Vibeke Saure Lokøy <Vibeke.Saure.Lokoy@hfk.no >: 

Hei, 
Her har det skjedd ein glipp frå mi side. Det er kartet og anlegsskissa som er korrekt. 
  
Vibeke 

mailto:oystein.angelskar@gmail.com
javascript:void(0);
javascript:void(0);
javascript:void(0);


  
Fra: Øystein Angelskår <oystein.angelskar@gmail.com >  
Sendt: 28. oktober 2018 23:03 
Til: Vibeke Saure Lokøy <Vibeke.Saure.Lokoy@hfk.no > 
Emne: Spørsmål ang Eide Fjordbruk AS sin søknadsomgang auka areal og MBT på lok Eikeberånæ i 
Lindås kommune. 

  

Hei Vibeke.   

Spørsmål 1: Kan det vera ein "glipp" at søknaden frå Eide Fjordbruk i skriftleg dok skriv: 

"to rekker med a tre plastringar og forflåte" medan det på alle kart og teikningar som føl 

saka viser: 2 rekker a 4 plastringar med fortøyninger + forflåte med fortøyningar (markert 

med raudt) ? 

  

Spørsmål 2:  Kva kan vera grunnen til at Hordaland Fylkeskommue (sakshandsamar Vibeke 

Lokøy) skriv:" 6 stk plastringar i 90X90m rammer" når alle kart og teikningar viser: 8 stk 

plastringar i 90 X90m rammer med fortøyningar + forflåte med fortøyningar? 

  

Kan det vera ein saksbehandlingsfeil bevist/ubevisst ? 

  

Mvh Øystein Angelskår.  97581083 
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